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§1 Mötets öppnande 
 
Ordförande förklarar mötet öppnat  
 
§2 Fastställande av röstlängd 
 
Röstlängden fastställdes till 21 
 
§3 Godkännande av dagordningen 
 
 Ja 
 
§4 Val av justerare 
 
Inger Karlsson & Sofia Glatz Westman 
 
§5 Föregående mötesprotokoll 
 
Låset på dörren kommer snart att bytas ut, vi ska byta ut wifi’t först, detta kostade mycket 
och vi fick inte så mycket för det. 
 
§6 Rapport från styrelsen 
  
Vattnet fungerar och är drickbart ! 
En kopia på fakturan från grävaren kommer att även skickas till klubben så vi ser kostnaden, 
de som utförde grävandet kommer tillbaka i vår och färdigställer marken då detta inte gick 
nu pga. väta. 
Vattenmätaren sitter i brunnen och inte i huset enligt direktiv från kommunen och 
ledningarnas dragning ska finnas på kommunens kartor. Brunnen vid vägen har vi ännu 
ansvar för.  
Börje har haft kontakt med kommunen och deras uppskattning av kostnaden för att byta ut 
belysningen på planerna hamnar på ca 230 000 kr.  
Frågan lyfts om bidrag från kommunen, denna fråga är outforskad. Klubben ska försöka få en 
elektriker till klubben och diskutera med denna om ev åtgärder. 
Toastolarna kommer att bytas ut då dessa ser dassiga ut och är svåra att rengöra, även 
blandaren i köket kommer bytas ut då denna läcker. Snålspolande toaletter är att föredra då 
vi själva betalar för vattnet. 



Klubbens påtänkta MH-bana är redan omtalad i distriktet och önskas hyra, Svante har dock 
informerat om att denna bana bara är dess uppstart och vi skulle behöva hjälp från någon 
kunnig med att utforma banan, distriktet kan hjälpa till med detta ! 
  
§7 Kassörens rapport 
 
Ekonomin är god och har följt budgeten, TJH ligger efter och vi har inte fått in 7000 kr där 
ännu. Börje har inlett ett samarbete med Sparbanken som ger 7500 kr / år och dessa pengar 
väntas också komma in, Studiefrämjandet ca 8000 kr. Kända utgifter : ca 6500 kr sopor. 
Arbetsgivaravgifter  ca 8000 kr och avskrivningar ca 8900 kr. 
7/12-21 var vi 332 medlemar  
 
§8 Rapport från utskotten 
 
8.1 Tävling 
 
Klubben kommer 2022 anordna : 2 Rallylydnand. 2 Lydnadstävlingar. 2 MR tävlingar. 1 
skyddstävling. 2 spårtävling.1 IGPtävling 
Frågan kom varför vi inte har någon Sök-tävling och svaret är att distriktet önskade flera Elit-
spårstävlingar. 
 
8.2 Utbildning 
Det kommer starta en TL-bruks, vi hoppas på en MH-figurant, instruktörsutbildning kommer 
snart igång.  
Valpkurs är på gång Camilla Ljungberg. Linda Lindholm håller lydnadskurs. Peo ska hålla en 
förberedande kurs. Annars försöker vi skrapa ihop folk som vill hålla kurs. 
Vill någon bli TL / instruktör så hör av er! 
 
8.3 Organisation & PR 
 
Föreningssparbanken vill ha en banderoll på klubben eftersom de sponsrar oss, Svante kollar 
upp detta. 
  
8.4 Köket 
 
Ny köksansvarig är Inger Karlsson ! Köket har under säsongen upplevt att det har varit 
enklare att ha servering utomhus men självklart har det varit jobbigt att släpa vatten till 
klubben, Maria har gjort ett jättebra jobb med det ! En påminnelse till medlemmarna ; 
betala för er i köket när ni tar själva ! 
 
 
8.5 Anläggning 
 
Årsavslut för Mogård som klipper hos oss har genomförts och de vill gärna fortsätta nästa år, 
dock måste vi kanske ha ett alternativt klipp-schema eftersom om något blir fel för dem så 
kan de inte byta dag och komma annan dag i veckan, utan då skjuts det upp 1 vecka, vi 
återkommer till sommaren om detta. 



 
8.6 Rally 
 
I oktober hölls en kurs som var uppskattad, 15 pers anmälda och 14 kom till start och inför 
nästa år hoppas vi på fler kurser och aktiviteter ! 
 
8.7 Samhällsnyttiga hundar 
 
Det har varit ett lugnt år, en Patrullhundskurs genomfördes, nästa års kursutbud vet vi inget 
om ännu, ev blir det en prova på dag !   
 
8.8 Agility 
 
Börjar vakna till, en del intresserade finns nu ! 
 
8.9 Seniorgruppen 
 



 
 
 
 
 



§9 Övriga frågor 
 
Linda informerade om att regementet vill att bokning ska ske på ett nytt sätt, Linda håller 
koll på detta. Området Vrå kommer att avverkas och ägarebyte kommer ske så eventuellt 
kommer våran tävlingsverksamhet att påverkas av detta. 
 
 
§10 Mötets avslutande 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
---------------------------------------------                    ------------------------------------------------ 
Ordförande                                                             Vid protokollet 
Svante Friberg                                                         Ulrica Brindeberg 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
---------------------------------------------              ------------------------------------------------------ 
Justerare                                                           Justerare 
Inger Karlsson                                                  Sofia Glatz Westman 


